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2. sz. Jegyzőkönyv 
 

 

Készült a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság 2019. november 25-én (hétfő) 17:00 

órakor megtartott rendes ülésén, a Budapest Főváros XI. kerület Újbuda 

Önkormányzata Polgármesteri Hivatal (Bocskai út 39-41.) I. em. 114. sz. tárgyalóban. 

 

Jelen vannak:  

 

Keller Zsolt      elnök  

Szabó László     alelnök 

Dr. Dérfalvi István    bizottsági tag 

Hárshegyiné Sasvári Paula  bizottsági tag 

Herczeg András    bizottsági tag  

Jankó István     bizottsági tag 

Junghausz Rajmund    bizottsági tag 

Schafferné Csák Éva   bizottsági tag 

 

Hiányzott: 

 

Erhardt Attila    alelnök 

 

 

A Polgármesteri Hivatal részéről: 

 

Pápai Magdolna    osztályvezető 

Győrffyné Molnár Ilona   igazgató 

Dr. Téglási László    igazgató 

Nemessné dr. Bérczi Szilvia  igazgatóhelyettes 

Kiss Zoltán     ügyintéző 

Lovász Anita     referens 

Vincze Márta     bizottsági titkár 

 

További megjelentek: 

 

Tóth Attila      

Kis-Fleischm Éva    kabinetvezető-helyettes II. 

Lados Tamás      

Bába Szilvia     képviselő 

 

Budapest Főváros XI. kerület Újbuda Önkormányzata 

Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága 
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Az ülést Keller Zsolt, a Bizottság elnöke vezette. 

 

 

 

Keller Zsolt: Szeretettel üdvözlök mindenit a mai ülésünkön. Arra kérek szépen 

mindenkit, hogy aki még nem tette az jelentkezzen be. Megállapítom, hogy nyolcan 

vagyunk jelen, egy fő hiányzik, tehát határozatképesek vagyunk. A kiküldött 

napirenddel kapcsolatban van-e valakinek kérdése. Előtte még jegyzőkönyv-

hitelesítőnek felkérem Szabó Lászlót.  

Kérem,  szavazzunk, hogy a mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítője Szabó László legyen. 

 
4/PKB/2019. (XI.25.)  határozat 

 

 

 

A Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága 

 

 

8 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással úgy határozott,  Szabó 

Lászlót a mai ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének választja. 

 

 

 

 

Felelős: PKB elnök 

Határidő: 2019. november 25. 

 

 

 

 

 

 

Keller Zsolt: A napirendi pontokkal kapcsolatban van-e valakinek bármilyen kérdése? 

Ha nincs, akkor arra kérek mindenkit, hogy szavazzunk a napirend elfogadásárol. 
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5/PKB/2019. (XI. 25.)  határozat 

 

A Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata    

Pénzügyi és Költségvetési Bizottság  

 

8 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással úgy határozott, hogy a mai ülés 

napirendjeként az alábbi napirendi pontokat elfogadja: 

 
NAPIREND 

 

1. A 2019. évi költségvetési rendelet módosítása 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 

2. Előzetes Kötelezettségvállalás 

Előterjesztő: dr. László Imre 

 

3. Javaslat pályázat benyújtására és döntés önrész biztosításáról – Kulturális Városi 

Platform 

Előterjesztő: Barabás Richárd 

 

4. Átlátható önkormányzat 

Előterjesztő: dr. Molnár László 

 

5. Támogatások elszámolása I. 

Előterjesztő: Soltész Erika 

 

6. Támogatások elszámolása II. 

Előterjesztő: Soltész Erika 

 

7. Támogatások elszámolása III. 

Előterjesztő: Soltész Erika 

 

8. Támogatásos elszámolása IV. 

Előterjesztő: Soltész Erika 

 

Felelős: PKB elnök 

Határidő: 2019. november 25. 

 

 

 

 

 

 

Keller Zsolt: Az első napirendi pont A 2019. évi költségvetési rendelet módosítása. 

Kérdezem, hogy ezzel kapcsolatban van-e bárkinek hozzászólása, vagy kérdése. Ha 

nincs egy rövid összefoglalót azért kérnék szépen. Köszönöm. 
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Pápai Magdolna: A költségvetési rendeletünket az államháztartási 

törvényszabályozása, illetve mi költségvetési rendeltünkben történő szabályozás 

alapján az első negyedév kivételével legalább negyedévente kell a képviselő-testület 

elé terjeszteni. Ettől eltérő időpontokban az SZMSZ és a szükségesség időpontjában a 

munkatervben meghatározott időpontokban visszük a képviselő-testület elé. Jelenlegi 

előterjesztés az október 30-áig tartalmazza a végrehajtott módosításokat a következő 

szerkezetben. Az előterjesztés 1. sz. mellékletében részletesen látszanak azok a 

módosítások, amelyek a költségvetés fő összegét módosítják bevételi-kiadási oldalon. 

Itt szerepelnek a központi költségvetésből származó pótelőirányzatok, 

visszaigénylések, különféle feladatokra átvett pénzeszközök, intézmények saját 

hatáskörében módosításai, illetve a képviselő-testületi határozatok végrehajtásával 

kapcsolatos módosítások, valamint most ebben a rendeletmódosításunkban benne van 

két intézménynek a többletbevétel miatti módosítása bevételi-kiadási oldalon, melyet a 

költségvetési rendeltünk alapján 1millió Ft összeghatár felett a képviselő-testület fogad 

el, hogy felhasználhatja az intézmény és azt is, hogy mire. Az előirányzat-

módosításoknak az eredményeképpen a költségvetési rendelet bevételi-kiadási 

főösszege 73millió 449ezer Ft-tal emelkedik. Ebből 72millió 276ezer Ft az 

előirányzat-módosítások és az intézmények saját hatáskörű módosításai 1millió 

173ezer Ft-ot tesznek ki. Az előterjesztés 2. sz. mellékletében részletesen bemutatjuk 

azokat az előirányzat átcsoportosításokat, illetve előirányzat átvezetéseket, amelyeket 

a költségvetési rendeletünkben szabályozott módon történt előirányzat-

átcsoportosítások eredményei. Tehát a rendelet szabályozása szerint előirányzat-

átcsoportosításra jogköre van a Polgármester úrnak, illetve a különböző céltartalék 

felhasználásoknak a szabályozása is a költségvetési rendeltünk szerint történik és 

ezeknek a felhasználása, a céltartalékok felhasználása is amikor döntés születik, akkor 

kerül módosításra, átcsoportosításra a költségvetésnek a megfelelő kiadási előirányzat 

soraira, ahol a felhasználás ténylegesen történik. Az átcsoportosítások eredménye az 

ugye +/-, tehát ott annak a végeredménye nulla, az nem fogja befolyásolni a 

költségvetési rendelet főösszegét. Köszönöm szépen, röviden ennyit szerettem volna 

tájékoztatásul. 

 

 

Keller Zsolt: Köszönjük szépen. Ha bárkinek kérdése, vagy hozzászólása van. Vita? 

 

Szabó László: Technikai kérdés csak, hogy az 1. sz. mellékletben foglalt összegek 

szintén ezer Ft-ban értendőek, ugye? Mert ez lemaradt a táblázat fölül.  

 

Pápai Magdolna: Igen, a teljes előterjesztés, költségvetési rendelet ezer Ft-ban 

készül.  

 

 

Keller Zsolt: Valakinek még van kérdése? 

Kérem, szavazzunk A 2019. évi költségvetési rendelet módosítása c. előterjesztésről. 
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6/PKB/2019. (XI. 25.)  határozat 

 

 

 

A Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 

 Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága 

 

 

  

8 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással úgy határozott, hogy A 2019. 

évi költségvetési rendelet módosítása c. előterjesztést a Képviselő-testületnek 

megvitatásra és elfogadásra javasolja. 

 

 

 

 

Felelős: PKB elnök 

Határidő: 2019. november 25. 

 

 

 

 

 

 

Keller Zsolt: A második napirendi pont az Előzetes kötelezettségvállalás. Kérdezem 

az előterjesztőt, hogy kicsit összefoglalná, vagy kiegészítené-e. 

 

Győrffyné Molnár Ilona: Nem köszönöm, ha kérdés van válaszolok. 

 

 

Keller Zsolt: Köszönöm. Ezzel kapcsolatban van-e bárkinek kérdése. Nincs. 

Bármilyen vita? Nincs. 

Kérem, most szavazzunk az Előzetes kötelezettségvállalás c. előterjesztésről. 
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7/PKB/2019. (XI. 25.)  határozat 

 

 

 

A Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 

 Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága 

 

 

  

8 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással úgy határozott, hogy az 

Előzetes kötelezettségvállalás c. előterjesztést a Képviselő-testületnek megvitatásra és 

elfogadásra javasolja. 

 

 

 

 

Felelős: PKB elnök 

Határidő: 2019. november 25. 

 

 

 

 

Keller Zsolt: Harmadik napirendi pont, Javaslat pályázat benyújtására és döntés 

önrész biztosításáról – Kulturális Városi Platform. Az előterjesztő Barabás Richárd 

alpolgármester, viszont ő sajnos nem tud itt lenni a mai ülésünkön, így Tóth Attila 

fogja őt képviselni. Megkérem Tóth Attilát, hogy egy picit foglalja össze nekünk és ha 

szeretné egészítse ki még az előterjesztést.  

 

Tóth Attila: Ez egy nagyon speciális pályázat, ugyanis ennek a pályázatnak a kiírása 

2019. szeptemberében történt és még az előző kurzus nagyon jól vette észre, hogy ez 

rendkívül nagy lehetőség Újbuda számára és el is indította a pályázat kidolgozását. 

Majd utána az október 13-i események után azt vettük észre, hogy ezt a 

kezdeményezést folytatni kell és fel kell vennünk ennek a pályázatnak az előkészítését. 

Rohamtempóban kezdtük el a pályázatíró céggel megcsinálni ezt a szerződést. 

December 12-i beadási határidővel folyamatosan zajlik a pályázatírás a partnerek 

bevonásával és a teljes költségvetés részletes kibontása, ami most önök elé került az a 

beterjesztés pillanatában aktuális állapot és kérem szépen, ha kérdésük van akkor azt 

nyugodtan tegyék fel, tudok rá válaszolni. Köszönöm.  

 

 

Keller Zsolt: Kérdezem, hogy ezzel kapcsolatban van-e bárkinek, bármi kérdése. 

Jankó István képviselő úré a szó. 
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Jankó István: Szeretném megkérdezni, hogy ez az online kreatív terek, ez mit takar? 

Játékbarlang, már hogy videó játék? A másik kérdésem, hogy ez a Bercsényi út 10. 

ismerős helyiség, vagy nem az?  

 

Tóth Attila: Az az egyik legfontosabb üzenete, hogy innovatív megoldásokat keres. 

Ez egy olyan Európai Uniós pályázat, ahol a Brüsszeli közvetlen kiíró azt az elvárást 

fogalmazta meg a pályázók felé, hogy olyan megoldásokat keressenek, amire 

Európában még nincsenek megoldások. A digitális elmagányosodás a témája a 

pályázati kiírásnak. Erre Európában többnyire tömegsport, vagy sport jellegű választ 

adnak. A XI. kerületben, mivel ez egy nagyon innovatív kerület, ezért egy kulturális 

választ tudunk adni. Ennek két fontos pillére van. Az egyik az, hogy a Bercsényi 10. 

ben létrejön egy art and tech center, egy újfajta közösségi tér, ami modern 

technológiával vonja be a kerület lakóit a kulturális együttműködésbe, a közös 

platformok megteremtésére és ehhez hozzárendel második innovatív elemként egy 

olyan digitális platformot, nevezzük úgy, hogy applikációt, amelyen keresztül a 

szereplők találkozni tudnak és együtt tudják megszervezni a kulturális fogyasztásukat, 

a kulturális életbe való bekapcsolódásukat. A cél az alulról jövő kezdeményezéseknek 

a felkarolása, a szunnyadó kreativitás felébresztése a mentális egészség érdekében. 

 

Keller Zsolt: Köszönöm. Nem tudom, hogy valakinek ezzel kapcsolatban van-e 

kérdése, vagy hozzászólása. 

Kérem, szavazzunk a Javaslat pályázat benyújtására és döntés önrész biztosításáról – 

Kulturális Városi Platform c. előterjesztésről.  

 
8/PKB/2019. (XI. 25.)  határozat 

 

 

 

A Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 

 Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága 

 

 

  

8 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással úgy határozott, hogy a 

Javaslat pályázat benyújtására és döntés önrész biztosításáról – Kulturális Városi 

Platform c. előterjesztést a Képviselő-testületnek megvitatásra és elfogadásra 

javasolja. 

 

 

 

 

Felelős: PKB elnök 

Határidő: 2019. november 25. 
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Keller Zsolt: Most áttérünk a negyedik napirendi pontra, Átlátható önkormányzat. 

Előterjesztő Dr. Molnár László. Nem tudom, hogy ezzel kapcsolatban van-e bárkinek 

bármi kérdése. Ha nincs, akkor én szeretnék tenni egy módosító javaslatot ezzel 

kapcsolatban, hogy a határidőt, ami itt az előterjesztésben január 31-e van megjelölve, 

hogy ezt toljuk ki 2020. június 30-ra, tehát akkorra módosuljon a határidő, ez lenne a 

módosító javaslatom. Kérdem, hogy bárkinek bármi kérdése, javaslata, hozzászólása. 

Junghausz Rajmund képviselő úrnak megadom a szót. 

 

 

Junghausz Rajmund: Jól értem Elnök urat, hogy alapvetően egy nagyszerű 

kezdeményezésnek tartja, csak a megvalósításhoz kell egy kicsit több idő, mint az 

előterjesztő gondolta?  

 

 

 

Keller Zsolt: Igen, abszolút egyetértek, ez egy nagyon jó kezdeményezés, csak tudjuk, 

és elmondtuk már máshol is, hogy több idő kell. Most jönnek az ünnepek, azért 

vannak benne olyan jogszabályt előkészítő pontok is és ezért gondoltuk úgy, hogy 

toljuk ki egy kicsit a határidőt június 30-ig. Ehhez a napirendi ponthoz még valakinek 

bármilyen kérdése, vagy hozzáfűznivaló? 

Kérem, most szavazzunk az Átlátható önkormányzat c. előterjesztésről. 

 

 
9/PKB/2019. (XI. 25.)  határozat 

 

 

 

A Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 

 Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága 

 

 

  

8 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással úgy határozott, hogy az 

Átlátható önkormányzat c. előterjesztést a Képviselő-testületnek megvitatásra 

javasolja azzal a módosítással, hogy a határidő 2020. június 30-a legyen. 

 

 

 

 

Felelős: PKB elnök 

Határidő: 2020. június 30. 
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Keller Zsolt: Most áttérünk az ötödik napirendi pontra, Támogatás elszámolások I., a 

Szent Kristóf Szakrendelő. Kérdezem az előterjesztőt, hogy szeretné-e kiegészíteni az 

előterjesztést. 

 

Pápai Magdolna: A Szent Kristóf Szakrendelő elszámolásához röviden elmondanám, 

hogy miről is szól és hogy ez egy speciális támogatás elszámolása, amiről a bizottság 

döntését most kérjük. Az Egészséges Budapest programnak a keretében a Gyermek 

Egészségügyi Központ és Egynapos Sebészet beruházás kialakítása folyamatban van. 

Itt a támogatás évenkénti ütemezésben jön az EMMI-től és kötünk szerződést arra, 

hogy az adott évi ütembe mi fog megvalósulni. Egy 111.327.000,- Ft-os támogatási 

részről van szó, ami ennek a nagyberuházásnak a kerete, orvosi műszerbeszerzésre 

kaptuk. Elszámolási határideje november 28-a. Az önkormányzatunk támogatási 

szerződést kötött a Szent Kristóf Szakrendelővel ennek az orvosi műszerbeszerzésnek 

a lebonyolítására és ennek az önkormányzat által nyújtott támogatások elszámolása a 

25/2016. (XI.22.) XI.ÖK A pénzeszköz átadásának, és átvételének rendjéről szóló 

rendeletünk alapján történik. Ebben tulajdonképpen a támogatások nyújtásának és 

elszámolásának a rendje is benne van ebben a rendeletben és itt a rendeletünk azt írja, 

hogy minden ilyen esetben, ha az önkormányzat által nyújtott támogatás elszámolása 

történik, akkor 500e Ft-ig a Pénzügyi és Költségvetési Igazgatóság elfogadására, de 

ezeket tájékoztatásul behozzuk a bizottság elé, és 500e Ft felett a Pénzügyi és 

Költségvetési Bizottságnak az elfogadásához köti a támogatás elszámolásának a 

lezárultát. Ezt megelőzően a szakbizottságok elé megy a támogatások elszámolásának 

az anyaga, mindig az illetékes, érintett szakmai terület bizottsága tárgyalja Pénzügyi 

Bizottság előterjesztését megelőzően. Már ennek a szakmai elfogadó határozatnak 

birtokában terjesztjük mi a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság elé elfogadásra, illetve 

amennyiben bármilyen észrevételünk van, természetesen észrevételekkel terjesztjük a 

bizottság elé és akkor ezeket megismerve dönt a bizottság. Jelen esetben egy olyan 

speciális helyzet állt elő, hogy a Pénzügyi és Költségvetési Igazgatóság megkapta a 

támogatás elszámolását és pénzügyszakmai szempontból elfogadásra javasolja, nem 

tettünk észrevételt, teljesen rendben lévőnek találjuk. Javasoljuk a bizottságnak 

elfogadásra, azonban jelen időpontban a szakmai bizottság még nem tárgyalta, mert 

holnap lesz a Szociális és Egészségügyi Bizottságnak az ülése. A Polgármesteri 

Hivatal szakmai területe a Humánszolgálati Igazgatóság a szakmai szempontok 

szerinti ellenőrzését, vizsgálatát az anyagnak megtette, észrevételt ők sem 

támasztanak, holnap jóváhagyásra terjesztik a bizottság elé és a bizottságnak 

elfogadásra javasolják. Mi ugyanebben a cipőben vagyunk a pénzügyi területet 

illetően, viszont a bizottság ma ül, ezért egy feltételes határozati javaslatot tudtunk a 

bizottság elé terjeszteni és kérem a bizottságot, hogy tekintettel az elszámolási határidő 

rövidségére, ami november 28-a, addigra be kell küldenünk az EMMI-be az 

elszámolást. Ezért, hogy ezt a feltételes határozatot fogadja el, ami azt tartalmazza, 

hogy az előterjesztésben leírtuk, hogy mi szakmailag elfogadhatónak találtuk, 

elfogadásra javasoljuk és a Pénzügyi Bizottság fogadja el azzal, hogy a szakbizottság 

elfogadja. Tehát ez a két határozat egymással egyidejűleg fog érvényes lenni és zárja 

le a támogatás elszámolását. Köszönöm szépen. 
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Keller Zsolt: Köszönöm szépen. Van-e bárkinek kérdése ezzel kapcsolatban? 

Hozzászólás? Jankó Istvánnak megadom a szót. 

 

Jankó István: A határozati javaslatban nem tudom, nem-e helyesebb-e, hogy a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság, mint szakbizottság szakmailag megfelelőnek 

találja és elfogadja. Mert itt már múlt időbe írták. Ez a javaslatom, ha ezen lehet 

változtatni, mert szerintem úgy jobb lenne. 

 

Keller Zsolt: Köszönöm. Mert ugye úgy van írva, hogy megfelelőnek találta és 

elfogadta az elszámolást.  

 

Pápai Magdolna: Kiegészítésként szeretném mondani, hogy a határozati javaslat azért 

így szól, mert ugye feltételesen. A Pénzügyi és Költségvetési Bizottság elfogadása 

akkor lép életbe, amikor a szakmai bizottság elfogadta. Ezért egy feltételes határozat 

ez. Ha azt mondjuk, hogy elfogadja, mert amikor elfogadta, akkor lép életbe a 

Pénzügyi és Költségvetési Bizottság elfogadása. Ez egy feltétel tulajdonképpen, 

amennyiben ez nem történik valamilyen oknál fogva meg, akkor a Pénzügyi és 

Költségvetési Bizottságnak sem lép hatályba ez a határozata, hogy elfogadta ezt az 

elszámolást.  

 

Keller Zsolt: Köszönöm szépen. Van-e még kérdés, vagy hozzászólás ezzel 

kapcsolatban? 

Kérem, most szavazzunk a Szent Kristóf Szakrendelő 111.327.000,- Ft összegű 

elszámolásáról. 
 

10/PKB/2019. (XI. 25.)  határozat 

 

A Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 

 Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága 

 

8 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással úgy határozott, hogy a Szent 

Kristóf Szakrendelő Közhasznú Nonprofit Kft. 2018. évben az Újbudai Gyermek 

Egészségügyi Központ és Egynapos Sebészet gyermek szakellátások felszerelését célzó 

orvosi gép-műszer beszerzésére kapott 111.327.000,- Ft összegű támogatás elszámolást 

elfogadja, azzal a feltétellel, hogy a Szociális és Egészségügyi Bizottság, mint 

szakbizottság, szakmailag megfelelőnek találta és elfogadta az elszámolást. 

 

 

 

Felelős: PKB elnök 

Határidő: 2019. november 25. 
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Keller Zsolt: Győrffyné Molnár Ilonának megadom a szót. 

 

Győrffyné Molnár Ilona: Azzal a kéréssel fordulok a bizottsághoz, hogy a 

Tankerületnek két elszámolása is fut jelen pillanatban és holnap tárgyalja bizottság. 

Ugyan nincs határidőhöz kötve a Kulturális és Köznevelési Bizottság, viszont addig 

nem tudjuk kiutalni a következő szerződésekre a pénzt. Az lenne a kérésem, hogy ha 

megoldható, hogy csütörtökön reggel testületi ülés előtt tartanánk egy 10 perces 

Pénzügy Bizottsági ülést. Az anyagot a holnapi bizottsági után kiküldenénk, 

feltennénk ami arról szólna, hogy egyrészt a 30M Ft-tal számolt el, ami a Montágh 

Óvodával kapcsolatos kiadásairól szól és a Budai Speciális Szakiskola egy 

tankönyvelszámolása van, egy ajándékkönyv elszámolása. Kérném a tisztelt 

bizottságot, hogy ha megtenné, így a jövő héten ki tudnánk utalni azokra a 

szerződésekre a pénzt, amit még eddig visszatartottunk, mivel nincs hatályos 

elszámolása.  

 

Keller Zsolt: Jó. Köszönöm szépen. Akkor csütörtökön fél kilenc, vagy legyen inkább 

háromnegyed kilenc. Lent az Alagsor 1.-ben. A hatodik napirendi pontunk, 

Támogatások elszámolása II. Itt több melléklet van. A kérdésem az, hogy a végén 

tudunk-e egyben szavazni ezekről az elszámolásokról? Jó. Bármelyikhez van-e 

bárkinek kérdése, vagy hozzáfűznivalója? Hárshegyiné Sasvári Paulának megadom a 

szót. 

 

Hárshegyiné Sasvári Paula: Nekem lenne egy-két hozzáfűznivalóm, mégpedig a 

számla kiállításával például a Bene Alapítványhoz. Az a probléma, hogy a számla 

fordítása, hitelesítése, milyen árfolyamon lett ez az elszámolás elszámolva? A 

vállalkozó számláján nincs pecsét, aláírás. A megrendelő neve és címe eltér. Szakmai 

beszámolót alá sem írta, szignó sehol, dátum nincs. Ez lenne az észrevételem a Bene 

Alapítványhoz. És nem lehet érzékelni a fotókon, hogy mit csináltak konkrétan ebbe a 

kultúrházba. Azon kívül felmentem az internetre és megpróbáltam megkeresni ezt a 

Bene Kultúrházat Ukrajnába. Ezen a címen Bene Kultúrház nincs. Ajánlom 

mindenkinek, hogy keresse meg, mert nincs. Egy magánlakás, egy családi ház van.  

 

 

Keller Zsolt: Gyűjtsük össze a kérdéseket. Van-e bárkinek még kérdése, akár ehhez, 

akár a többihez? Dr. Dérfalvi Istvánnak megadom a szót.  

 

Dr. Dérfalvi István: Az Ifjúsági Vállalkozásélénkítő Egyesület esetében, ugye a 

sokadik eset ismét, hogy nulla önerővel indul, tehát a teljes költséget az önkormányzat 

állja. Amúgy nyilván támogatható és teljesen értelmes jó tevékenységhez. Azt 

szeretném viszont megkérdezni, hogy az Egyesületnek hol van a székhelye? Az 

anyagba a támogatási szerződésbe és az elszámolásba is Aga utcát írnak, az Egyesület 

összes bélyegzőjén és a honlapon is Szugló utcai cím szerepel. Ez korábban is 

ugyanezzel a céggel előfordult. Végül is tényleg nem tudom. Mert nyilván a támogatás 

nem a címtől függ, de hogy mire jó ez, hogy Aga utcai címet írnak be az anyagukba 

nem először. Itt is ugye az a nehézség, ami nem az igazgatóság problémája, hogy 

olyan módon érkeznek a számlák, amik itt már nem varázsolhatók át, hogy olvashatók 
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legyenek. Szeretném hangsúlyozni, hogy nem az igazgatóság problémája és nem 

először, hanem azt kéne megkövetelni és adott esetbe szigorúnak lenni, ha 

olvashatatlanok, amik bejönnek, ne fogadjuk el, mert tényleg formális elfogadni itt 

már. És megnehezíti a Mártiék munkáját és ennek semmi értelme. Köszönöm. 

 

Keller Zsolt: Köszönöm. Schafferné Csák Évának megadom a szót. 

 

Schafferné Csák Éva: Nekem is volna egy észrevételem, ami tulajdonképpen az 

összes támogatást beleértve, hogy többször találkoztam hiányosságokkal. Például a 

nyilatkozatoknál előfordult, hogy nem töltötték ki, akkor nem töltik ki a kezdés és a 

bejfejezés határidőt, például egy felújításnál, hogy ezekre a jövőbe megkérném, hogy 

figyeljenek oda és követeljék meg. A számlákkal kapcsolatba, hogy nem látszik azon, 

hogy melyik vállalkozó adószám. Szerintem is meg kellene követelni, hogy olyan 

számlákat küldjenek be, amin minden adat pontosan látszik. Ennyit szerettem volna 

hozzászólni. 

 

Keller Zsolt: Köszönöm szépen. Még valakinek kérdése. Herczeg András parancsolj. 

 

Herczeg András: Köszönöm én is úgy általánosságába szólnék hozzá ezekhez az 

elszámolásokhoz. Nyílván most még támogatás kifizetésével kapcsolatba nem 

hozhatunk döntést, csak az elszámolás elfogadásáról van szó, de úgy önmagában a 

támogatási szabályzatot majd szeretném kérni és valószínűleg fogok tenni javaslatokat, 

de önmagába ezek a fajta mellékletek, hogy egy normális keresési funkciót nem lehet 

benne végrehajtani azért az eléggé botrányos, így 34 évvel a digitális forradalmat 

követően. Nekem ez lenne az észrevételem, hogy nem tudom, hogy kinek jó ez így, de 

rengeteg időt el lehet azzal szórakozni, hogy egyáltalán rájövök, hogy egyes 

számlában, pláne ha kézzel van kitöltve és szeretném, ha a későbbiekben változzon.  

 

Herczeg András:  Köszönöm szépen. Még valakinek kérdése, vagy hozzászólás? Ha 

nincs, akkor megadom a szót a válaszra. 

 

Pápai Magdolna: Köszönöm a szót. Köszönjük azokat az észrevételeket, amelyeket 

itt hibaként, a munkanehezítésekén észleltek. Fogunk arra törekedni, hogy ezeket 

megszüntessük, ahogy Dérfalvi Úr elmondta, mint nagyon régi Pénzügyi Bizottsági 

tag, küzdünk mi ezzel, hogy milyen számlákat kapunk és scannelt módon milyen 

módon látható rajta minden adat, de fogunk erre odafigyelni, illetve a hiányzó adatokra 

is a jövőt illetően. Köszönjük azt az észrevételt is, hogy egy pdf anyagban keresgélni, 

egy ilyen hatalmas nagyságrendű anyagban nyilván ez nagyon nehéz és időt rabló 

történet. Fogjuk ezt jelezni és megnézzük azt, hogy milyen módon tudunk esetleg ilyen 

kereshető formátumban ezt meg fogjuk vizsgálni és próbálunk, ezen a területen szintén 

a bizottság tagjainak a munkáját segíteni megígérem. A konkrét két támogatási 

elszámolással kapcsolatosan. Az egyik a Benei Kultúrháznak a területén történő 

felújítási munkálatokra ugye nem a Benei Kultúrházzal, hanem magával ezzel a 

vállalkozó Hadar Lászlóval kötöttük a támogatási szerződést. Az ő számláját is 

tartalmazza az elszámolás. Le van fordítva, itt van egy igazolás becsatolva, hogy ki az 

aki becsatolta. Itt a jogszabály ne írja azt elő, hogy hiteles fordításnak kell lennie, de 
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mindenképpen magyar nyelvre lefordítani egy olyan nyelven tudónak kell igazolnia, 

hogy a fordítás megtörtént. A számla tartalmából a szerződéssel összhangban 

tulajdonképpen a szerződés tárgya megvalósult. Itt azt, hogy elmondta Ön nekünk, 

hogy melyik ez a Benei Kultúrház, hogy mi a neve, ezt az elszámolásból valóban nem 

lehet megállapítani. A szerződés tartalmazza, annyit tartalmaz, hogy a Bene Kultúrház 

épületén, hogy ennek mi a hivatalos elnevezése ezt nem tudjuk valóban. Ha kívánja a 

bizottság, akkor ez ügyben még szerezhetünk információkat, de ez valóban így nem 

állapítható meg. A támogatást Hadar László vállalkozó kapta, Ukrajna, Kárpátalja és ő 

is számol el, az ő számláját tartalmazza az elszámolás. A szakmai beszámoló valóban 

nincs aláírva. Ezt, ha a bizottság igényli, ismételten megkérjük és akkor egy későbbi 

időpontban fogadja el a bizottság, erre lehetőség van. A Ifjúsági Vállalkozásélénkítő 

Egyesületnél ott valóban az észrevétel jogos, és köszönjük szépen. Az anyag 

kiküldését követően kaptuk meg a végzést, ami tartalmazza a Fővárosi Törvényszék, 

hogy az Egyesület székhelye megváltozott és itt már Szugló utca szerepel. Ezt nem 

küldtük ki pótlólagos, de a bizottság rendelkezésére tudjuk bocsátani. Mi becsatoljuk 

hivatalosan az elszámolás aktába, de ez rendelkezésre áll és ez most történt november 

19-én. Köszönöm szépen. 

 

 

Dr. Téglási László: Ha szabadan szólni a Benei Alapítványhoz. Létezik ez a 

művelődési ház én láttam, voltunk kint. Valóban régen, a Szovjet rendszerben, se víz, 

se wc nem volt és használták, amíg tönkre nem ment és akkor ezt víz, árammal 

megcsinálták, amúgy a Polgármesteri Hivatallal van szemben Benén ez a ház és 

nagyon szépen felújították. Még hivatalosan nincs átadva, de már volt benne egy 

rendezvény, tehát már elkészült ez a művelődési ház, azért hogy a helybeliek, tudjanak 

megfelelően tudjanak programokat szervezni. Én már láttam olyan állapotba, hogy 

majdnem kész. Köszönöm szépen. 

 

 

Keller Zsolt: Köszönöm szépen. Bárkinek még kérdése, vagy hozzászólása ehhez a 

napirendi ponthoz van-e? Ha nincs még egyszer megkérdezem, mivel sok kérdés volt, 

hogy tudunk egyben szavazni? Jó. 

Kérem, szavazzunk a Támogatások elszámolása II.  c. előterjesztésről. 
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11/PKB/2019. (XI. 25.)  határozat 

 

 

A Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága  

 

a 25/2016. (XI.22.) önkormányzati rendelet 6.§ (7) bekezdésébe foglalt átruházott hatáskör 

alapján 8 igen szavazattal, 0  ellenszavazattal és 0 tartózkodással, úgy határozott, hogy az 

alábbi táblázatban szereplő támogatás elszámolásokat elfogadja: 

  Támogatott Év Támogatási cél 
Támogatás 

összege 

1. 
Budapest-Gazdagérti Szent 

Angyalok Plébánia 
2019 

kórustábor, vendégszereplés 
szervezésére 

600 000 

2. 
Blahodiynyy Fond Bene/Bene 

Alapítvány 
2018 Benei Kultúrház felújítására 1 000 000 

3. 
Ifjúsági Vállalkozásélénkítő 

Egyesület 
2018 

vállalkozási hajlandóság 
élénkítése, új vállalkozás 
indítása, külön tekintettel 

Újbuda régióban 

6 500 000 

4. BEAC 1898 Nonprofit Kft. 2019 

BEAC 1898 Nonprofit Kft. által 
működtetett BEAC NB 1-es Női 
Kosárlabda Csapat 2019. évi 

költségeinek biztosítására és a 
Bajnokságban való részvételre 

12 000 000 Ft 

5. 
Budapest-Kelenföldi 

Evangélikus Egyházközség 
2019 

a Farkasréti evangélikus-
református templom felújítására 

1 500 000 Ft 

6. Szívem Csücske Alapítvány 2019 
0-3 éves korú gyermekek 
napközbeni ellátására új 

férőhely kialakítására 
2 552 398 Ft 
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                        Felelős: PKB elnök 

Határidő: 2019. november 25. 

 

 

 

 

Keller Zsolt: Következik a hetes napirendi pont, Támogatások elszámolása III. 

Kérdése bárkinek van-e, vagy hozzáfűznivalója. Nincs, akkor megkérdezem, hogy 

tudunk-e egyben szavazni? Tudunk. 

Kérem, most szavazzunk a Támogatások elszámolása III. c. előterjesztésről. 

 
12/PKB/2019. (XI. 25.)  határozat 

 

 

A Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága  

 

a 25/2016. (XI.22.) önkormányzati rendelet 6.§ (6) bekezdése a) pontjába foglalt átruházott 

hatáskör alapján 8 igen szavazattal, 0  ellenszavazattal és 0 tartózkodással,  úgy határozott, 

hogy az alábbi táblázatban szereplő támogatás elszámolásokat tudomásul veszi: 

 

  Támogatott Év Támogatási cél 
Támogatás 

összege 

1 Anima Una Alapítvány 2019 működési költségre 100 000 Ft 

2 
Budapest-Kelenföldi Szent 

Gellért Plébánia 
2019 állótábor szervezésére 150 000 Ft 

3 Véghelyzet Kft. 2019 
Tóth Péter: Képtelen 

családtörténet című regényének 
megjelentetése 

200 000 Ft 

4 
Törökugrató utcai Iskola-alap 

Alapítvány 
2019 táborozási költségre 300 000 Ft 
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5 
Szülők és Nevelők a Sopron úti 
Iskoláért Közhasznú Alapítvány 

2019 táborozási költségre 200 000 Ft 

6 Missio Christi Alapítvány 2019 
közösségépítő, 

személyiségfejlesztő hitéleti tábor 
szervezésére 

100 000 Ft 

7 
Újbudai Mountain Bike- és 
Szabadidő Sportegyesület 

2019 
versenyek szervezésére, 

lebonyolítására 
200 000 Ft 

8 Egri Csillagok Alapítvány 2019 
természetvédelmi tábor 

szervezésére 
150 000 Ft 

9 
ÉpKézLáb Közhasznú Alapítvány 

a komplex fejlesztő terápiáért 
2019 integrált gyermeknap rendezésére 100 000 Ft 

10 
Szülők és Nevelők a Sopron úti 
Iskoláért Közhasznú Alapítvány 

2019 
tanulmányi kirándulás az 

Ópusztaszeri Nemzeti Történelmi 
Emlékparkba 

80 000 Ft 

11 Karolina Egyesület 2019 sportnap rendezésére 150 000 Ft 

12 
Albertfalvi Don Bosco Katolikus 

Általános Iskola és Óvoda 
2019 

Vidámság napja rendezvény 
szervezésére 

120 000 Ft 

13 Karolina Egyesület 2019 Karolina Bál rendezésére 350 000 Ft 

14 Missio Christi Alapítvány 2019 
Regnum Christi Családi Nap 

rendezésére 
100 000 Ft 
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15 Missio Christi Alapítvány 2019 működési költségre 100 000 Ft 

16 
Fogyatékos Kisiskolásokért 

Alapítvány 
2019 állótábor szervezésére 200 000 Ft 

17 Trappancs Egyesület 2019 

Mihálovits Tamás 
vesetransplantált atléta részvétele 

a Szervátültetettek 
Világbajnokságán 

70 000 Ft 

18 Nebenführerné Békés Gyöngyi  2019 
az Újbuda Ezüstkar nyári 

felkészítő táborának költségei 
szervezésére 

100 000 Ft 

19 
Passé Ritmikus Gimnasztika 

Sportegyesület 
2019 edzőtábor szervezésére 250 000 Ft 

20 
Gyümölcsoltó Boldogasszony 

Kápolna 
2019 

Bűnbánati nap rendezése neves 
előadókkal 

41 100 Ft 

21 
Római Katolikus Egyetemi és 

Főiskolai Lelkészség 
2019 Kollégiumok nyári felújítására 300 000 Ft 

 

 

Felelős: PKB elnök 

Határidő: 2019. november 25. 

 

 

 

 

 

Keller Zsolt: Nyolcadik napirendi pontunk a Támogatások elszámolása IV., ugye ezek 

a társasházak. Ehhez van-e valakinek kérdése, hozzászólása? Ha nincs, akkor 

kérdezem, hogy erről is tudunk-e egyben szavazni. Igen, köszönöm. 

Kérem, most szavazzunk a Támogatások elszámolása IV. c. előterjesztésről. 
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13/PKB/2019. (XI. 25.)  határozat 

 

A Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága  

 

 

a 25/2016. (XI.22.) önkormányzati rendelete 6.§ (6) bekezdése a) pontja és 6. § (7) 

bekezdésébe foglalt átruházott hatáskör alapján 8 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  

0 tartózkodással úgy határozott, hogy az alábbi táblázatban szereplő támogatás 

elszámolásokat elfogadja:  

 

  Támogatott Év Támogatási cél 
Támogatás 

összege 

1 Kalotaszeg u. 16. Társasház 2019 kémény felújításra 329 916 

2 Fehérvári út 55.A-B. Társasház 2019 tető felújításra 480 000 

3 Somlói út 20. Társasház 2019 gázvezeték felújítására 480 000 

4 Csenger u. 8-14. Társasház 2019 gázvezeték felújítására 402 906 

5 Lágymányosi u. 20, Társasház 2019 tető felújításra 461 504 

6 Szent Gellért tér 3. Társasház 2019 gépészeti felújításra 480 000 

7 Lecke u. 4. Társasház 2019 gépészeti felújításra 480 000 

8 Bocskai út 44. Társasház 2018 gázvezeték felújítására 480 000 

9 Tétényi út 66. Társasház 2019 homlokzat felújításra 320 000 

10 Rőf u. 10. Társasház 2019 gázvezeték felújítására 480 000 Ft 

11 Fehérvári út 24. Társasház 2019 tető felújításra 413 617 Ft 
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12 Hídvég u. 2.B. Társasház 2019 tető felújításra 292 811 

13 Kérő u. 2-4. Társasház 2019 gépészeti felújításra 535 757 

14 Kérő u. 6-8. Társasház 2019 gépészeti felújításra 509 439 

15 Kérő u. 10-12. Társasház 2019 gépészeti felújításra 575 828 

16 Kérő u. 14-16. Társasház 2019 gépészeti felújításra 535 107 

17 Fadrusz u. 18. Társasház 2019 gépészeti felújításra 960 000 Ft 

18 Budaörsi út 4-18/D. 2019 gépészeti felújításra 1 179 984 

19 Móricz Zs. Körtér 3. Társasház 2019 tető felújításra 960 000 

20 Bocskai út 46-48. Társasház 2019 homlokzat felújításra 960 000 

21 Kelenföldi út 44. Társasház 2019 zöld sziget pályázatra 21 100 

22 Hegyalja út 84. Társasház 2019 zöld sziget pályázatra 46 770 

23 
XI/4. sz. Hamzsabégi úti 

Lakásfenntartó Szövetkezet 
2019 zöld sziget pályázatra 149 225 

24 Dávid Ferenc u. 7. Társasház 2019 zöld sziget pályázatra 80 000 

25 Hamzsabégi út 29. Társasház 2019 zöld sziget pályázatra 148 961 

26 Budafoki út 41/b. Társasház 2019 zöld sziget pályázatra 72 000 

27 Nádorliget u. 5/a-b. Társasház 2019 zöld sziget pályázatra 150 000 

28 Fehérvári út 198. Társasház 2019 zöld sziget pályázatra 57 000 
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29 Péterhegyi lejtő 20. Társasház 2019 zöld sziget pályázatra 23 460 

30 Móricz Zs. Körtér 15. Társasház 2019 zöld sziget pályázatra 150 000 

31 Zsázsa u. 20. Társasház 2019 zöld sziget pályázatra 150 000 

32 Ballagi Mór u. 3. Társasház 2019 zöld sziget pályázatra 55 435 

33 
Puskás Tivadar u. 19. 

Lakóközösség 
2019 zöld sziget pályázatra 85 000 

34 Rétköz u. 47/A-B-C-D. Társasház 2019 zöld sziget pályázatra 133 651 

35 Beregszász út 82/B. Társasház 2019 zöld sziget pályázatra 90 000 

 

 

 

Felelős: PKB elnök 

Határidő: 2019. november 25. 

 

 

 

 

Keller Zsolt: Ezzel véget ért a mai bizottsági ülésünk, viszont akkor csütörtökön 

háromnegyed kilenckor találkoznánk a testületi ülés előtt az alagsorban. Köszönöm 

szépen mindenkinek.  

 

 

 

 

 

Budapest, 2019. november 25. 

 

 

 

Az Elnök az ülést 17:37-kor bezárta. 

 

 

 

 

 

 

 

       Keller Zsolt                                 Szabó László 

            elnök                jegyzőkönyv-hitelesítő 


